
 

 
 

 Enkel fråga – solceller  

 

Till ansvarigt kommunalråd 

 

Allaktivitetshuset i Hedesunda står nu klart, ett bygge som påbörjades2021. 
Varför har man valt att INTE utrusta huset med solceller? 

 

 

Owe Hellberg, Vänsterpartiet 


